

No. 8791. PROTOCOL RELATING TO THE STATUS OF REFUGEES. DONE AT NEW YORK ON 31 JANUARY 1967¹

OBJECTION to the declaration made by Somalia upon accession²

Notification received on:

10 January 1979

ETHIOPIA

“... The Provisional Military Government of Socialist Ethiopia wishes to place on record its objection to the above-mentioned declaration and that it does not recognize it as valid on the ground that there are no Somali territories under alien domination.”

Registered ex officio on 10 January 1979.

N° 8791. PROCOLE RELATIF AU STATUT DES RÉFUGIÉS. FAIT À NEW YORK LE 31 JANVIER 1967¹

OBJECTION à la déclaration faite par la Somalie lors de son adhésion²

Notification reçue le :

10 janvier 1979

ETHIOPIE

[TRADUCTION — TRANSLATION]

... Le Gouvernement militaire provisoire de l'Ethiopie socialiste tient à ce qu'il soit consigné qu'il s'oppose à la déclaration susmentionnée et qu'il ne la reconnaît pas comme valide en raison du fait qu'il n'existe pas de territoire somali sous domination étrangère.

Enregistrée d'office le 10 janvier 1979.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 606, p. 267; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 9 to 14, as well as annex A in volumes 903, 936, 958, 995, 1015, 1018, 1023, 1051, 1065, 1073, 1079, 1098, 1102, 1108 and 1119.

² *Ibid.*, vol. 1108, p. 428.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 606, p. 267; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 9 à 14, ainsi que l'annexe A des volumes 903, 936, 958, 995, 1015, 1018, 1023, 1051, 1065, 1073, 1079, 1098, 1102, 1108 et 1119.

² *Ibid.*, vol. 1108, p. 428.